                                                                            «УТВЕРЖДЕНО»
Директор филиала КГТУ им. И.Раззакова
     __________________д.т.н. М.С. Тургунбаев 
                                                                             «____»   ____________________      2025 г.


СОСТАВ

Ученого Совета (УС) филиала КГТУ им. И. Раззакова в г. Кызыл-Кия на 2025-2026 учебный год

1. Тургунбаев М.С., д.т.н., и.о. профессора – председатель УС, директор 
2. Шамшиев О.Ш. - д.г.-м.н., профессор – ведущий специалист по научно-исследовательской работе
3. Ысманов Э.М. -  к.т. н., член УС, заведующий лабораторией Кадамжайского межрайонного центра профилактики заболеваний и государственного санитарно-эпидемиологического надзора.
4. Хайруллаева Х.И. – член УС, главный бухгалтер 
5. Тургунбаева А.К., ст. преподаватель – член УС, главный специалист по учебно-воспитательной работе 
6. Амиров Т.К., к.э.н., и.о. доцента - член УС, заведующий кафедрой «Экономика и управление предприятием» 
7. Исаков А.. преподаватель – член УС, заведующий кафедрой «Горно-технические науки» 
8. Абдукаюмова А.Р., ст. преподаватель - член УС, заведующий кафедрой «Естественно-гуманитарные науки» 
9. Пшенова И.Н., ст. преподаватель – член УС, специалист по качеству образования
10. Курбанова Ч.А. - член УС, ведущий специалист учебного отдела
11.  Ажибекова Ч.М.  – член УС, ведущий специалист отела кадров по ППС и студентам
12.  Орозбаев А.К. – член УС, старший специалист по административно-хозяйственной работе
13.  Тулкинжон кызы Омуркан – специалист по государственному языку и молодежи 
14.  Макаматова Д. – член УС – студентка гр. БУА-23
15.  Машарипова Л.Ф. – ученый секретарь УС
APPROVED





“APPROVED”
Director of the KSTU branch named after I.Razzakov
     __________________Sr. Res. M.S.Turgunbaev
                                                                             «____»   ____________________ 2025 y.


COMPOSITION
of the Scientific Council (SC) of the KSTU branch named after I. Razzakov in Kyzyl-Kiya for the 2025-2026 academic year

1. Turgunbaev M.S., Doctor of Technical Sciences, acting professor, chairman of the SC, director
2. Shamshiev O.Sh. Doctor of Geological and Mineralogical Sciences, professor, leading specialist for research work
3. Ysmanov E.M. Candidate of Technical Sciences, SC member, head of the laboratory of the Kadamzhai interdistrict center for disease prevention and state sanitary and epidemiological surveillance.
4. Khairullaeva Kh.I. SC member, chief accountant
5. Turgunbaeva A.K., senior lecturer, SC member, chief specialist for educational work
6. Amirov T.K., Candidate of Economic Sciences, acting associate professor, SC member, head of the Department of "Economics and Enterprise Management"
7. Isakov A. lecturer, SC member, head of the Department of "Mining and Technical Sciences"
8. [bookmark: _GoBack]Abdukayumova A.R., senior lecturer, SC member, head of the Department of "Natural Sciences and Humanities"
9. Pshenova I.N., senior lecturer, SC member, specialist for quality of education
10. Kurbanova Ch.A. SC member, leading specialist of the educational department
11. Azhibekova Ch.M. SC member, leading specialist of the HR department for faculty and students
12. Orozbaev A.K. SC member, senior specialist for administrative and economic work
13. Tulkinzhon kyzy Omurkan specialist for state language and youth
14. Makamatova D. SC member, student of group BUA-23
15. Masharipova L.F. scientific secretary of the SC.



